Данный худ одну часть иконок улучшает (в стиле гта 3) Другую часть иконок заменяет например на биту (магазин холодного оружия) на пулю (магазин оружия) и так далее. Также изменены обводка радара (в стиле стиль хаки) метка стороны (компас) прицелы оружия фотопарата стрелка на карте (в виде головы морпеха из дум).  Автор: DevNoBat.   Обновление 26.02.2022 :  Была обновлена и улучшена половина иконок (на скриншотах не показано).                                                                     
 This thin one part of the icons improves (in the style of GTA 3). Another part of the icons replaces, for example, a bat (cold steel shop) with a bullet (weapons store) and so on. Also changed the stroke of the radar (in the style of the khaki style) the handmark (compass) the gunshot sights of the arrow on the map (in the form of a head of a marine of doom).  Author: DevNoBat.   Update 26.02.2022 : Half of the icons have been updated and improved (not shown in screenshots).
                        
